
ISSN 1643-2851

SENAT RZECZYPOSPOLITEJ POLSKIEJ

Zapis stenograficzny
(6)

1. posiedzenie
Komisji Skarbu Państwa i Infrastruktury

w dniu 26 października 2001 r.

V kadencja



Zapis stenograficzny jest tekstem nieautoryzowanym.

Porządek obrad:

1. Wybór kandydata na przewodniczącego Komisji Skarbu Państwa i Infrastruktury



(Początek posiedzenia o godzinie 9 minut 37)

(Posiedzeniu przewodniczy wicemarszałek Ryszard Jarzembowski)

Wicemarszałek Ryszard Jarzembowski:

Otwieram posiedzenie Komisji Skarbu Państwa i Infrastruktury.
Zgodnie z art. 58 ust. 1 Regulaminu Senatu pierwsze posiedzenie zwołuje

i prowadzi marszałek albo jego zastępca.
Na naszym dzisiejszym spotkaniu wybierzemy kandydata na przewodniczącego

komisji. Tak więc moim zdaniem porządek obrad tego posiedzenia powinien ograni-
czyć się do wyboru kandydata na przewodniczącego komisji.

Czy ktoś z państwa chciałby się wypowiedzieć na temat porządku, w sprawie
dodania innych punktów? Nie stwierdzam zgłoszeń.

Informuję państwa, że zgodnie z art. 53 ust. 6 i 7 Regulaminu Senatu głosowa-
nie w sprawach personalnych jest tajne i odbywa się przy użyciu opieczętowanych kart
do głosowania.

Ponadto, zgodnie z przepisami, uchwały komisji zapadają większością głosów,
przy obecności co najmniej 1/3 członków komisji.

Komisja została powołana w składzie piętnastu senatorów. Dzisiaj jesteśmy
obecni wszyscy, czyli komisja jest w pełnym składzie – oby działo się tak na każdym
posiedzeniu.

Przystępujemy do zgłaszania kandydatur na przewodniczącego komisji.
Czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos w tej sprawie?
Zgłasza się senator Jerzy Suchański.

Senator Jerzy Suchański:

Panie Marszałku! Panie i Panowie Senatorowie!
Pragnę zgłosić pana profesora senatora Mariana Nogę jako kandydata na prze-

wodniczącego komisji. W Senacie czwartej kadencji pan senator Marian Noga praco-
wał w Komisji Gospodarki Narodowej. Wyróżniał się wielością zgłaszanych popra-
wek, które w pełni uzyskiwały akceptację. Z racji tego, że na co dzień jest rektorem
Akademii Ekonomicznej we Wrocławiu, może, potrafi i chce wdrażać wprost do
praktyki wszelkie wartości wynikające z nauki. Dziękuję bardzo.

Wicemarszałek Ryszard Jarzembowski:

Dziękuję panu senatorowi.
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Czy są inne kandydatury?
(Senator Janusz Lorenz: To bardzo dobra kandydatura.)
Proszę nie agitować, Panie Senatorze Lorenz.
(Głos z sali: Czy pan senator wyraża zgodę?)
Chwileczkę, chwileczkę, mogą być jeszcze inne kandydatury. Czy są? Nie, nie

stwierdzam zgłoszeń.
Stwierdzam więc, że jest jedna kandydatura – kandydatura pana senatora Maria-

na Nogi.
Czy pan senator wyraża zgodę na kandydowanie?

Senator Marian Noga:

Tak, wyrażam zgodę.

Wicemarszałek Ryszard Jarzembowski:

Dziękuję bardzo.
Mamy więc zgłoszenie kandydata na przewodniczącego.
Teraz bardzo proszę o zgłaszanie się kandydatów do komisji skrutacyjnej. Zgło-

siło się czterech kolegów, bardzo dobrze.
Proszę więc komisję skrutacyjną o przystąpienie do wykonywania swoich czyn-

ności.
Czy ktoś nie ma jeszcze karty do głosowania? Nie, stwierdzam, że wszyscy pań-

stwo mają już karty.
Proszę każdego z państwa o wpisanie w odpowiednim miejscu nazwiska Maria-

na Nogi. Są tam oczywiście także miejsca do wpisania, kto jest za, kto jest przeciw
i kto wstrzymał się od głosu.

Rozpoczynamy głosowanie.
Proszę bardzo, tam jest urna. Nie wiem, czy komisja będzie urnę obnosić, czy

też senatorowie będą do niej podchodzić.

Senator Kazimierz Drożdż:

Adam Biela
Czesława Christowa
Kazimierz Drożdż
Marian Lewicki
Grzegorz Lipowski
Janusz Lorenz
Włodzimierz Łęcki
Mieczysław Mietła
Marian Noga
Sergiusz Plewa
Andrzej Spychalski
Grażyna Staniszewska
Jerzy Suchański
Józef Sztorc
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Krzysztof Szydłowski.

Wicemarszałek Ryszard Jarzembowski:

Czyńcie dalej swoją powinność. Czyżby senator Lorenz był w komisji skruta-
cyjnej? O, to jest dla niego duży plus.

Jest jeszcze obowiązek sporządzenia przez komisję protokołu. Bardzo o to pro-
szę, ponieważ muszę go odczytać.

Oddano 14 głosów, głosów nieważnych nie było, czyli wszystkie głosy były
ważne. Powołani przez marszałka Senatu do przeprowadzenia tajnego głosowania se-
natorowie: Andrzej Spychalski, Krzysztof Szydłowski, Janusz Lorenz i Kazimierz
Drożdż stwierdzają, że za wyborem senatora Mariana Nogi głosowało 13 senatorów,
1 był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.

W związku z tym stwierdzam, że senator Marian Noga został kandydatem na
przewodniczącego Komisji Skarbu Państwa i Infrastruktury. Decyzję w tej sprawie
podejmie Senat in gremio, ale myślę, że będzie ona podobna do tej podjętej przed
chwilą. Dziękuję bardzo. (Oklaski)

Gratuluję serdecznie, Panie Senatorze. Dużo dla nas znaczy to, że to właśnie pan
będzie zajmował się tymi bardzo trudnymi, złożonymi problemami. Mam nadzieję, że
będzie to czynione z powodzeniem.

Jeszcze pan senator Marian Noga chciał zabrać głos.

Senator Marian Noga:

Przede wszystkim chciałbym wszystkim państwu serdecznie podziękować za
ten wybór.

Jak państwo wiecie, zgodnie ze zmienionym Regulaminem Senatu spektrum
działania naszej komisji jest szerokie. Przypomnę, że chodzi tu o przekształcenia wła-
snościowe i wszystkie sprawy związane ze skarbem państwa, o działalność przedsię-
biorstw państwowych – co początkowo nie było zapisane, ale ostatecznie zostało prze-
głosowane na posiedzeniu plenarnym – o gospodarkę przestrzenną i mieszkaniową,
o budownictwo, o transport, łączność i gospodarkę morską. Spektrum jest więc, jak
państwo widzicie, bardzo szerokie.

Będziemy współpracować z wicepremierem Markiem Polem, będącym jedno-
cześnie ministrem infrastruktury, oraz z ministrem skarbu państwa, panem Wiesławem
Kaczmarkiem. Będziemy więc współpracować z dwoma ministrami, ale są to moi
przyjaciele – myślę, że mogę tak o nich powiedzieć – i to dodaje mi otuchy i siły do
dalszej współpracy. Dziękuję bardzo.

Wicemarszałek Ryszard Jarzembowski:

Dziękuję bardzo kandydatowi na przewodniczącego – tak na razie to powiem,
żeby nie antycypować przyszłych, jeszcze nie do końca pewnych zdarzeń.

Myślę, że przyjaciółmi jesteśmy tutaj wszyscy, jak siedzimy, bo działamy we
wspólnym celu.

Stwierdzam, że w ten sposób porządek obrad pierwszego posiedzenia komisji
został wyczerpany.
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Zgodnie z przepisami, które szczegółowo są wymienione w scenariuszu – nie
chcę ich powtarzać – zostanie z posiedzenia sporządzony protokół. Będą mogły być do
niego zgłaszane zastrzeżenia, ale myślę, że ich nie będzie.

Zamykam pierwsze posiedzenie komisji. Dziękuję bardzo.

(Koniec posiedzenia o godzinie 9 minut 52)
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